
Komisja Budżetowo - Gospodarcza Węgorzyno, 24.08.2015 r. 
Rady Miejskiej 
Komisja Społeczno - Oświatowa 
Rady Miejskiej 

Protokół nr 9/2015 

Komisji Budżetowo - Gospodarczej oraz Komisji Społeczno - Oświatowej z posiedzenia 
wspólnego odbytego w dniu 24 sierpnia 2015 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 

Węgorzynie 

Posiedzenie Komisji Budżetowo - Gospodarczej oraz Komisji Społeczno - Oświatowej 
rozpoczęło się o godzinie 14:00, a zakończyło o godzinie 15:20. 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Zbigniew Białek - Przewodniczący Komisji Budżetowo -
Gospodarczej udział wzięli członkowie Komisji Budżetowo - Gospodarczej: 

1. Szyłowicz Bogusław 

2. Szostakiewicz Marcin 

oraz członkowie Komisji Społeczno - Oświatowej tj.: 

1. Kamińska Jadwiga - Przewodnicząca Komisji 

2. Kaczmarek Marta 
3. Lewandowska Katarzyna 
4. Kata Grażyna 
5. Anna Łuksza 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Pani Monika Kuźmińska - Burmistrz Węgorzyna 
2. Pan Jan Mazuro - Przewodniczący Rady Miejskiej 
3. Pani Elżbieta Grabowska - Skarbnik Gminy 
4. Pani Ilona Śmigielska - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim 
5. Pani Lucyna Wolska - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Węgorzynie 
6. Pani Ewa Adamów - Dyrektor Gimnazjum w Węgorzynie 
7. Pani Barbara Franczuk - Dyrektor Przedszkola Publicznego w Węgorzynie 

Komisja opmiowała materiały przedłożone na sesję Rady Miejskiej zwołaną na dzień 
27 sierpnia 2015 roku. 

Informacje: 

a) Informacja ostanie oświaty za rok szkolny 2014/2015 - druk nr 1 

Pani Wolska Dyrektor Szkoły Podstawowej w Węgorzynie - we wnioskach wpisanych do informacji 
o stanie oświaty zgłosiła potrzebę zakupienia rolet do sali nr 16. W sali tej znajduje się tablica 
interaktywna, która w dni słoneczne nie ma zastosowania ze względu na słaby obraz. Pani dyrektor 
poinformowała, że w szkole znajdują się trzy sale lekcyjne z tablicami interaktywnymi z czego w 
jednej z nich nie ma rolet, poprosiła w miarę pojawienia się możliwości finansowych o ich zakup. 



Pani Burmistrz - poinformowała, że w szkole znajdują się sale w których nie ma tablic 
interaktywnych, a są rolety podkreśliła również że nie są to potrzeby pierwszej kolejności 

Pani Radna Łuksza - zapytała o koszt zamontowania rolet 

Pani Wolska Dyrektor Szkoły Podstawowej - poinformowała, że jest to koszt 1.500,00 zł 

Pani Radna Lewandowska - poruszyła problem naprawy dachu gimnazjum 

Pani Adamów Dyrektor Gimnazjum - poinformowała, że ten dach jest od lat kłopotliwy, bo tam cały 
czas cieknie, był wielokrotnie klejony, ale po prostu jest nawierzchnia źle położona 

Pani Radna Lewandowska - poruszyła również temat remontu podłogi w pracowni Kulturalno -
Oświatowej zalecenie pokontrolne - obserwacja osuwającej się posadzki 

Pani Adamów Dyrektor Gimnazjum - poinformowała, że nad tym pieczę trzyma nadzór budo walny, 
są pozakładane plomby bo pęka posadzka i to już jest ok. 2 cm. Jedna część pracowni zaczyna się 
obsuwać, problem ten jest cały czas monitowany 

Pani Burmistrz - poinformowała, że to nie jest cały dach, to jest ta pierwsza część tam gdzie podłoga 
się obsuwa są tam pęknięte ściany 

Pani Burmistrz - Pani Burmistrz poprosiła Panią Dyrektor Gimnazjum o wpisanie we wniosku do 
budżetu, ale poprosiła również o przygotowanie ekspertyzy na dach i pęknięcia w pracowni, żeby 
eksperci zaproponowali najwłaściwsze rozwiązanie 

Pani Adamów Dyrektor Gimnazjum - poinformowała, że tam gdzie znajdują się te obsunięcia to jest 
ta niższa część nie ta piętrowa, ponieważ nie ma tam posadzki tylko są wbite pale 

Pani Franczuk Dyrektor Przedszkola Publicznego w Węgorzynie - poinformowała Radnych, że 
została wydana decyzja Wojewódzkiej Straży Pożarnej o dostosowanie przedszkola do wymogów 
ppoż z terminem wykonania do 31 sierpnia 2016 roku. Została wykonana ekspertyza, koszt 
dostosowania przedszkola to ok. 500.000,00 zł. Do 31 sierpnia 2016 roku powinny zostać usunięte 
usterki, a jak nie to przedszkole będzie zamknięte (chodzi o dostosowanie klatki schodowej) 

Pani Radna Łuksza- zapytała jak wygląd na dzień dzisiejszy budowa nowego przedszkola, i gdzie 
będzie się znajdował budynek? 

Pani Burmistrz - podjęła decyzję o budowaniu nowego przedszkola, ponieważ nie będziemy 
inwestować 500.000,00 zł w stary budynek oraz zakłócony zostanie projekt na termomodernizację 
budynku. I w dalszym ciągu będziemy mieli tylko trzy oddział. Jego lokalizacja będzie znajdowała 
się na Osiedlu 40 - lecia. Przedszkole jest w fazie projektowania i uzgodnień. Pani Burmistrz 
poinformowała, że nie jest w stanie na dzień dzisiejszy podać terminu budowy. Ponieważ w miarę 
możliwości pojawienia się środków dofinansowania inwestycji z zewnątrz to na pewno gminą będzie 
chciała z tego skorzystać. 

Pani Radna Kamińska - zapytała kiedy zostanie wykonany remont szatni w Szkole Podstawowej w 
Runowie Pomorskim? 

Pani Śmigielska Dyrektor Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim - poinformowała, że jeżeli 
zostanie remont przełożony to projekt będzie już nieważny. Jest on zatwierdzony przez nadzór 
budo walny i przez wszelkie inne instytucje. 

Pani Burmistrz - zapytała o jakich wartościach mówimy? 



Pani Śmigielska -Dyrektor Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim - odpowiedziała, że ponad 
100.000,00 zł 

Pani Radna Łuksza oraz Pani Lewandowska - dopytywały o konkretne terminy realizacji i budowy 
nowego budynku przedszkola oraz Pani Radna Łuksza - proponowały przesunięcie środków z osiedla 
40 - lecia - 600.000,00 zł na budowę przedszkola 

Pani Burmistrz - poinformowała, że w miarę pojawienia się środków z zewnątrz będziemy 
pozyskiwać i budować nowe przedszkole. Zapewniła również Panią Dyrektor Przedszkola, że projekt 
będzie zrobiony w tym roku. Wyjaśniła również, że inwestycje zaplanowane w budżecie ulegają 
przesunięciom jeżeli pojawią się możliwości o dofinasowanie inwestycji to w pierwszej kolejności 
są realizowane inwestycje dofinansowane 

Pani Radna Łuksza - zapytała, ponieważ w budżecie zaplanowano kwotę 3.070.000,00 zł na 
budowę przedszkola, czy będzie to możliwe? 

Pani Burmistrz - odpowiedziała, że tak ponieważ inaczej współczynniki by się nie zgadzały 

Pani Radna Łuksza i Pani Radna Lewandowska - chciałyby znać przybliżone terminy realizacji, 
bo mają obawę, że nie zostanie to wykonane w terminie ustalonym w decyzji Wojewódzkiej Straży 
Pożarnej t j . 31.08.2016 r. 

Pani Burmistrz - poinformowała, że nie będzie takiej sytuacji, że nie będziemy mieli co z dziećmi 
zrobić. Funkcjonuje TPD - Cieszyno, Mieszewo i Sielsko a 5 - łatki mogą uczęszczać do szkoły. 

Pani Franczuk Dyrektor Przedszkola Publicznego w Węgorzynie - poinformowała, że dyrektorzy 
nie będą mogłi uczestniczyć w sesji, bo mają spotkanie z Kuratorem Oświaty w Szczecinie. 

Pan Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej, stwierdził, że radni z informacja 
się zapoznali. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

2. Stanowisko Rady Miejskiej w Węgorzynie w sprawie projektu ustawy Prawo wodne - druk nr 
2 

Omówienia Stanowiska dokonała Pani Burmistrz, informując, że zapisy projektu ustawy Prawo wodne 
spowoduje poważne obciążenie budżetu gminy przy niewymiernych korzyściach. Następnie komisje 
przeszły do głosowania. 

Komisje projekt uchwały głosowały następująco : 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza: 
Z a - 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Komisja Społeczno — Oświatowa: 
Z a - 5 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 0 



Komisja projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. wyrażenia zgody na przejęcie nieruchomości gruntowych od osoby fizycznej - druk nr 3 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Burmistrz, informując, że wpłynęło podanie o przejęcie 
nieruchomości rolnych do zasobów Gminy Węgorzyno. Jedynym kosztem poniesionym przez gminę będzie 
opłata z tytułu aktu notarialnego. Następnie komisje przeszły do głosowania. 

Komisje projekt uchwały głosowały następująco : 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza: 
Z a - 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Komisja Społeczno - Oświatowa: 
Z a - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

2. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określenia 
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso - druk nr 4 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Burmistrz, informując radnych, że dotychczasowym inkasentem, 
był pracownik Urzędu Miejskiego Pan Marian Szabroński,. W związku ze śmiercią inkasenta konieczne jest 
wyznaczenie nowej osoby do poboru opłaty targowej na terenie miasta.. Następnie komisje przeszły do 
głosowania. 

Komisje projekt uchwały głosowały następująco : 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza: 
Z a - 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Komisja Społeczno - Oświatowa: 
Z a - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

1. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 - druk nr 5. 
Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy według uzasadnienia 
do projektu uchwały, dodatkowych wyjaśnień udzielała Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna. 
Po krótkiej dyskusji komisje przeszły do głosowania projektu uchwały. 

Komisje projekt uchwały głosowały następująco : 



Komisja Budżetowo - Gospodarcza: 
Z a - 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Komisja Społeczno - Oświatowa: 
Z a - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2015 - 2022 - druk nr 6. 
Projekt uchwały został omówiony przy projekcie uchwały na druku nr 5. 

Komisje projekt uchwały głosowały następująco : 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza: 
Z a - 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 

Komisja projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Komisja Społeczno - Oświatowa: 
Z a - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 
1. Zasadność boiska przy ul. Zielonej w Węgorzynie, w obecnej chwili nikt z niego nie korzysta i 

zarasta. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządzono w wersji skróconej ( po uzgodnieniu z Przewodniczącymi Komisji ) płyta z 
nagraniem jest dołączona do protokołu i przechowywana przez 1 rok. 

Zbigniew Białek 

Przewodnicząca Korriłsji Społeczno - Oświatowej 


